

From: [TDG MOC Register / Registre contenant TMD](#)
To: [Jonathan Cammuso - CASP Aerospace Inc](#)
Cc: [ONT TDG / TMD ONT](#)
Subject: Registration/Enregistrement 26-6-0728 : Approval/Approuvé SR-2024-00003608 CRM:00430000203
Date: January 23, 2025 4:51:02 PM

~~~~~  
*Transport Canada (TC) is making changes to its Means of Containment (MOC) registration program and our registration management system. In the past, a pdf version of the certificate of registration was sent by email. Effective immediately, the email below serves as your confirmation of registration. Within an hour of receipt of your email, you will then be able to go to [TC website](#) and view the public version of your registration. Please note that only partial information will be posted online. Do not hesitate to notify us if the information on the [TC website](#) does not match the attached email.*  
~~~~~

Your Service Request has been approved.
The following registration has been granted under the Transportation of Dangerous Goods Regulations and related standard. **This email serves as your certificate of registration.**
The registration is limited to the site, standard, functions, conditions, and designs (as applicable), listed in this email.
This Registration may be partially or fully revoked in the event of failure to comply with the scope and conditions of the registration, the regulations and applicable standard.
Transport Canada may verify compliance at any time by conducting a remote or onsite inspection.

Service Request:

Service Request ID number: SR-2024-00003608
Service Request Type: Renewal

Registration information:

MOC registration ID: 26-6-0728
Registration Type: Container Facility - Cylinders, spheres or tubes
Issue date: 1/23/2025
Expiry date: 1/23/2030
Registered Marks: 728

Site Information:

Company Name: CASP AEROSPACE INC/CASP AEROSPATIALE INC
Site address: 1585 Britannia Road East Unit E6 Mississauga ON L4W 2M4 Canada

Scope of registration:

Standard:
CSA B339

Functions:

Hydrostatic Pressure Test - Volumetric Expansion - Water Jacket

Specifications	TC 3AAM, TC 3ALM, TC 3HTM, TC
----------------	-------------------------------

	3HWM, TC 3CCM, TC 3FCM
Function Limitations	Requalification of cylinders manufactured from aluminum alloy 6351 is not permitted. Permitted test pressure range : Minimum Pressure(kPa) 20,684.30 - Maximum Pressure(kPa) 34,474.00 (3,000 psi - 5,000 psi)
Required Certifications	N/A
Related Registrations	N/A
Equivalency Certificate	N/A
Sample requalification marking	In accordance with Clause 24.6 of CSA B339, successfully requalified cylinders shall be marked: XX YY ZZ * Where: XX is the month of the requalification, YYY is replaced with one of the registered marks listed in the Registration Information section above, ZZ is the year of the requalification, and * is the procedure symbol (★ or □), where applicable

Permitted designs and design marking information:

N/A

Service Feedback:

[Click Here](#) to let us know how we did.

Please note, that your participation in this survey is voluntary, and feedback is anonymous.

Engineering Services

Transportation of Dangerous Goods

Transport Canada / Government of Canada

MOCregister-Registrecontenant@tc.gc.ca / Tel: 1-855-298-1520 Ext. 1 / TTY: 1-888-675-6863

[Website](#)

-

~~~~~  
*Transports Canada (TC) apporte des changements à son programme d'enregistrement des contenants et notre système de gestion des inscriptions. Dans le passé, une version pdf du certificat d'enregistrement était envoyée par courriel. À partir de maintenant, le courriel ci-dessous vous servira de confirmation d'inscription. Dans l'heure qui suit la réception de votre courriel, vous pourrez vous rendre sur le site [web de TC](#) et consulter la version publique de votre inscription. Veuillez noter que seules des informations partielles seront mises en ligne. N'hésitez pas à nous signaler si l'information sur le site [web de TC](#) ne correspond pas au courriel ci-joint*  
~~~~~

Votre demande de service a été approuvée.

L'inscription suivante a été accordée en vertu du Règlement sur le transport des marchandises dangereuses et des normes connexes. **Ce courriel fait office de certificat d'enregistrement.**

L'enregistrement est limité au site, à la norme, aux fonctions, aux conditions et aux modèles (le cas échéant) énumérés dans ce courriel.

Cette inscription peut être partiellement ou totalement révoquée en cas de non-respect de la portée et des conditions de l'inscription, du règlement et de la norme applicable.

Transports Canada peut vérifier la conformité à tout moment en effectuant une inspection à distance ou sur place.

Demande de service:

Numéro de demande de service: SR-2024-00003608

Type de demande de service: Renouvellement

Information sur l'enregistrement:

No d'identification de l'enregistrement: 26-6-0728

Type d'enregistrement: Installation de contenants - Bouteilles à gaz cylindriques et sphériques et tubes

Date d'enregistrement: 1/23/2025

Date d'expiration: 1/23/2030

Marques enregistrées: 728

Information sur le site:

Nom de l'entreprise: CASP AEROSPACE INC/CASP AEROSPATIALE INC

Site: 1585 Britannia Road East Unit E6 Mississauga ON L4W 2M4 Canada

Portée de l'enregistrement:

Norme:

CSA B339

Fonctions:

Réépreuve hydrostatique - dilatation volumétrique - chemise

d'eau

Spécifications	TC 3AAM, TC 3ALM, TC 3HTM, TC 3HWM, TC 3CCM, TC 3FCM
Limitations de fonction	La requalification des bouteilles à gaz en alliage d'aluminium 6351 n'est pas autorisée. Plage de pression d'essai : Pression Min (kPa) 20 684,30 - Pression Max (kPa) 34 474,00 (3 000 psi - 5 000 psi)
Certifications obligatoires	S/O
Inscriptions connexes	S/O
Certificat d'équivalence	S/O
Exemple de marquage de requalification	conformément à l'article 24.6 de la norme CSA B339, les bouteilles à gaz requalifiées portent les marques: XX YYY ZZ * où: XX correspond au mois de la requalification, YYY est remplacé par le l'une des marques enregistrées énumérées dans la section Information sur l'enregistrement ci-dessus, ZZ correspond à l'année de la requalification, et * correspond au symbole du procédé (★ ou □), le cas échéant

Modèles autorisés et informations sur le marquage :

S/O

Commentaire sur le service:

[Cliquez ici](#) pour nous faire savoir comment nous avons fait.

Votre participation est volontaire et vos commentaires sont anonymes

Services d'ingénierie

Transport des marchandises dangereuses

Transports Canada / Gouvernement du Canada

MOCregister-Registrecontenant@tc.gc.ca / Tél : 1-855-298-1520 Ext. 1 / ATS : 1-888-675-6863
Site-web